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Aanwezig:  
Aaike Kamsteeg                             - voorzitter 
Tjipke van der Plaats  - namens Dordrecht 
Jacques van de Minkelis - namens Hardinxveld-Giessendam 
Els Engbers   - namens Hendrik-Ido-Ambacht 
Ineke Robart   - namens Papendrecht 
Jan Trapman   - namens Sliedrecht  
Max van de Pol   - namens Zwijndrecht  
Adrie Willemstein  - lid Participatiewet (ex-CRD) 
Alex Buchinhoren  - SDD  
Linda Vonk-van de Graaf - SDD 
Jeanet Moerings   - beleidsondersteuner vanuit Zorgbelang Inclusief 
 

Punt Onderwerp/discussie/afspraken 

1.  Welkom en vaststellen van de agenda Aaike opent de vergadering.  
Ook welkom aan Max en Tjipke via Teams. 
Dit is de eerste vergadering van de Stichting Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden. 
 

2.  Verslag vergadering 20 november  
N.a.v. blz. 2 Drechthopper: Jan Trapman gaat ook vanuit ASD Sliedrecht naar Stroomlijn i.v.m. ter oren 
gekomen klachten over de Drechthopper. 
N.a.v. zelfevaluatie punt 6:  

➢ Thema’s vooraf bepalen (met gasten) 
➢ Deskundigheidsbevordering 2024 nog afspreken (mn ten aanzien van Participatiewet)  
➢ Bestuurlijke planner/ tijdlijn met SDD afstemmen en daar eventueel vergaderdata op aanpassen 

 

3.  In gesprek met de SDD Alex Buchinhoren en Linda Vonk 
- Jaarschema met thema’s: SDD hoort graag tijdig welke thema’s en daar de juiste sprekers bij te 

vragen. Vanuit de verbreding van de scope en de huidige samenstelling van de raad zal deze 
behoefte met name op het gebied van thema's als activering/arbeidstoeleiding, 
inkomensondersteuning en schuldhulpverlening wellicht wenselijk zijn? SDD  zou vanuit de 
aangegeven wens dan in de komende vergaderingen steeds 1 thema kunnen uitlichten en daar dan 
een presentatie over kunnen geven. Voorbeeld: wijze van gesprekken voeren door medewerkers, 
werkwijze regionale werkcentra om mensen toe te leiden naar werk. 

Afspraak: SDD levert een lijst met mogelijke thema’s aan. Actie: Alex. 
Max: in de Inwonersadviesraad Zwijndrecht is eind 2023 al het thema Bestaanszekerheid besproken. 
Zoeken naar theorie in verbinding met operationele uitvoering en praktijk/ervaring van de inwoners. 
Jan: ook graag aandacht voor de wijze van meningsvorming en adviezen opstellen. Idee om eens een 
andere club/ adviesraad te vragen die hier al ervaring mee hebben? 
Aaike: de RAS moet sowieso vanuit het perspectief van de gebruiker adviezen formuleren. 

- SDD (Minka van der Lee (A team) en …….. ) zijn vanuit SDD zelf ook bezig om klanten meer te 
betrekken en te vragen naar hun ervaringen. 

- Er is een werkbezoek van directeur VNG bij de SDD geweest, daarbij waren ook cliënten aanwezig. 
Dat maakt altijd veel indruk. Met name de stress en onzekerheid die mensen ervaren kwam 
duidelijk naar voren. 

- Jan: er zijn veel vrijwilligersorganisaties die met mensen in armoede werken; betrek deze ook! 
(schuldhulpverlening, kleding- voedselbank, stichting leergeld etcetera) 

- Er zijn ook gesprekken met zorgcentra (bv het Spectrum) omdat daar de plintvoorzieningen vaak 
moeilijk open te houden zijn (restaurants etc) met name door personeelstekorten. De SDD wil de 
verbinding  maken om hier evt. met mensen die afstand hebben tot werk in te zetten.  
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Stand van zaken inkoop huishoudelijke ondersteuning: twee inkooptrajecten moet 1-1-2025 gereed 
zijn. Bandbreedtemodel is op hoofdlijnen uitgewerkt (waarover de RAS ook geadviseerd heeft in 
2023) in samenwerking met gemeente Breda. Verkennen hoe aan de rechtszekerheid voldaan kan 
worden. Jurist van SDD is betrokken. Verkennen om beschikkingsbevoegdheid bij zorgaanbieder te 
leggen. SDD stelt bandbreedte vast. SDD kijkt dan wat is er nodig bij de klant en in welke 
bandbreedte model valt dat. Aanbieder maakt ondersteuningsplan (wat tevens een beschikking 
namens SDD is). 
Voordeel is dat op en afschalen van uren binnen de bandbreedte makkelijker en minder 
bureaucratisch kan. Bezwaar en beroep blijft bij de SDD. 

- De meerderheid van de huidige aanbieders wil wel door in nieuwe inkoop traject (ongeveer 20) ook 
nieuwe aanbieders die aan de kwaliteitseisen voldoen kunnen meedoen. Er is 1 aanbieder failliet 
(Dordtse aanbieder) de cliënten worden overgenomen door andere aanbieders. 
 

- Powerful Ageing: opdracht bleek zo groot dat er een aanbesteding nodig was. SDD heeft 
marktverkenning gedaan (op Tendernet) en daaruit zal blijken of snel gestart kan worden (als er 
maar één aanbieder is). Zodra het van start gaan worden er informatie sessies georganiseerd. 

 
- Doorontwikkeling samenwerking wijkteams: in sommige wijkteams heeft SDD ook zitting/ 

vertegenwoordiging. In Zwijndrecht loopt pilot casemanager dementie die het onderzoek namens 
de SDD kan doen. Waardoor aanvraag dagbesteding voor mensen met dementie sneller kan. Deze 
pilot gaat ook in Hardinxveld-Giessendam van start. 
Max: de lokale raad zal dit monitoren in Zwijndrecht. 
Door samenwerking met de wijkteams kan ook aan de klant gevraagd worden waar ze het gesprek 
willen laten plaatsvinden (bij SDD of wijkteam locatie). 
 

 
Vraag aan SDD: is er een (bestuurlijke) jaaragenda; zodat we zicht hebben op wat ons te wachten staat. 
Afspraak:  Linda en Alex kijken welke onderwerpen van beleidsplanner en doelenboom gedeeld kunnen 
worden. 
 
Overig: een aantal gemeenteraden wil een regionale adviescommissie opstellen, de bedoeling daarvan is 
dat enkele lokale gemeenteraadsleden in een regionale commissie komen. Dit zou kunnen helpen om de 
lokale verschillen te verkleinen. Aaike volgt dit.  
 
Alex en Linda delen chocola uit om de nieuwe samenwerking te onderschrijven.  
DB van SDD wil ook een keer aansluiten. 
 
Agenda AB is ook in te zien via Bestuurlijke informatie bestuur GR Sociaal, GR Sociaal 
 

4.  (Verbreding van de) Regionale Adviesraad Sociaal (RAS)   
➢ met de notaris is alles geregeld: de stichting bestaat 
➢ het bestuur van de GRs gaat de leden over enige tijd formeel benoemen 
➢ de inschrijving bij de KvK is rond 
➢ UBO verklaring is binnen 
➢ met de RABO gaat het redelijk vlot; hopelijk deze maand een rekening openen 
➢ verdeling van de aandachtsvelden (Wmo/Participatie/Jeugd) 

              Jeugd: Max 
              Participatie: Els, Adrie en Jan 
              Wmo: Tjipke 
              Beschermd wonen en opvang (centrumgemeente Dordrecht): Tjipke 
              Afspraak: bij alle punten en stukken focussen op je aandachtsgebied. 
              Aaike is voor alle terreinen. 

➢ aanvulling van de RAS:  

https://bestuur.grsociaal.nl/
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vertegenwoordiging Alblasserdam: Aaike neemt contact op om te bespreken hoe de link naar de 
RAS gelegd kan worden. 
Vacatures: Twee leden die cliënt zijn van de sociale dienst. 

➢ vulling Participatieplatform: 7 – 14 leden (zoals Vervoersplatform) deze leden hoeven niet persé 
cliënt van de SDD te zijn maar wel ervaring hebben rondom het leven in armoede. 
Vanuit de praktijk signalen en ervaringen ophalen. Bij voorkeur uit elke gemeente 1 of 2 leden. 
Nadenken over naam? Kan bv ook Platform Bestaanszekerheid. 
Jan: denk aan Via Lumina, de Buitenwacht en andere instanties als ingang om leden voor zo’n 
platform te vinden. 
Zowel voor leden RAS als leden voor Participatieplatform bij voorkeur werven via persoonlijke 
benadering. 
Afspraak: ieder denkt na of zij eventueel mensen kennen vanuit hun gemeente die hiervoor in 
aanmerking zouden kunnen komen. Deze mensen persoonlijk vragen (profielschetsen zijn in de 
maak). 

➢ Communicatie: SDD verzorgt communicatie naar buiten over start RAS 
➢ Logo: de voorstellen worden besproken logo 4 met het blauw van 3, het groen van 1 het woord 

Drechtsteden compact.  
nieuwe mailadres: RASDrechtsteden@outlook.com  
nieuwe website: offerte is binnen voorstel domeinnaam RASDrechtsteden.nl 

5.  Jaarverslag 2023 
Jeanet heeft wat ingrediënten gedeeld. Wordt nu uitgewerkt.  
Agenderen in februari evenals financieel jaarverslag. We zijn in elk geval binnen de begroting gebleven. 
 

6.  Uit de plaatselijke raden/ platforms en netwerken 
➢ Alblasserdam (vacant): 
➢ Dordrecht (Tjipke): Advies Visie Sociaal Domein 2030 is in december verstuurd. 
➢ Hardinxveld-Giessendam (Jacques): Nieuwe wethouder Christa Hendriksen, portefeuille verdeling is 

nog niet rond. 
➢ Hendrik-Ido-Ambacht (Els): nieuwe burgemeester heeft toegezegd langs te komen bij Adviesraad. 

De adviesraad is aan het onderhandelen met de gemeente over welke informatie gedeeld wordt. 
➢ Papendrecht (Ineke): Er is een lid binnen de Adviesraad Papendrecht die met name de doelgroep 

LHBTQ vertegenwoordigt. Hij zou best eens binnen de RAS willen komen als het thema inclusief 
beleid aan de orde is. 

➢ Sliedrecht (Jan): vandaag bij een bijeenkomst over eenzaamheid geweest in het Bonkelaarhuis. 
➢ Zwijndrecht (Max): ongevraagd advies uitgebracht m.b.t. dementievriendelijke gemeente (met 

name voor mensen met niet westerse achtergrond). Er komen 300 asielzoekers in april in 
Zwijndrecht wonen. Drie nieuwe leden aangesteld, nu 8 leden. Alleen een vertegenwoordiger uit 
Heerjansdam ontbreekt. 

➢ Vervoersplatform (Aaike): 2 november vergaderd  
➢ Participatieplatform oprichten zie punt 4 
➢ Jeugd (Max): 2 bijeenkomsten voor 10 gemeenten ZHZ worden georganiseerd 20 maart en 25 

september. 

➢ CRD nog enkele zaken die afgehandeld worden dan is de CRD opgeheven. 

7.  Rondvraag 

• Advies Powerful Ageing is in goed overleg opgesteld en verstuurd, er is ook al een reactie binnen. 

• Ineke: Odensehuis start in februari met groep jong dementerenden. ANWB automaatje is gestaart 

en loopt goed.Aaike sluit om 21:10 de vergadering 

8.  Volgende vergadering: 12 februari 2024  19:30-21:30 

 locatie Stadskantoor Zaal ‘Ruim’, 1e etage Cortgene 2, 2951 ED Alblasserdam 

➢ Thema/ gast: Bernard Drost van Drechtwerk 
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